

Tatiana Gayratovna Panfilenko
Osh Technological University
66th session of the Commission on the Status of Women
Parallel event
“Inclusive Student Engaged Learning Model to Empower
Mountain Women Globally”
March 21, 2022

Hello, participants and honored guests.

It is a great honor for me to take part in this conference. I am a teacher of Geology at Osh Technological University, here in the Kyrgyz Republic.

Since the fall of 2021, my students and I as a mentor have been involved in a joint project with Utah Valley University in the United States to develop student initiative through the student-engaged learning model. This unusual model has been active at Utah Valley University since 2011 and now we are using it at our own Osh Technological University. Dr. Baktybek Abdrisaev and Vice President of Utah International Mountain Forum and student, Alitha Thompson have been a great help to us in achieving our goals.

Together, we highlight the complex issues facing mountain communities. This has been a great program where the interaction of our two cultures allows students and faculty to see different perspectives of the challenges in the lives of mountain women.

You just had an opportunity to witness how our partnership enriched each of us and as a result all members of the group with new knowledge and skills to improve themselves and surrounding world in accordance with the goals of the 2030 Agenda for Sustainable development.

Татьяна Гайратовна Панфиленко
Выступление
Ошский технологический университет
66 сессия комиссии по статусу женщин
Параллельное мероприятие
«Инклюзивная модель заинтересованного обучения студентов для расширения прав и возможностей горных женщин во всем мире»
Март 21, 2022

Здравствуйтесь, участники и почетные гости.

Для меня большая честь участвовать в этой конференции. Я являюсь преподавателем геологии Ошского технологического университета в Кыргызской Республике.

С осени 2021 года мои студенты и я в качестве их наставника участвуем в совместном проекте с Университетом долины штата Юты в США по развитию студенческой инициативы посредством модели заинтересованного обучения студентов. Эта необычная модель действует в Университете долины штата Юта с 2011 года, и теперь мы используем ее в нашем собственном Ошском технологическом университете. Профессор Абдрисаев Бактыбек и вице-президент Международного горного форума Юты Алита Томпсон студентка Университете долины штата Юта оказали нам большую помощь в достижении наших целей.

Вместе мы освещаем сложные проблемы, стоящие перед горными сообществами. Это была отличная программа, в которой взаимодействие двух наших культур позволяет студентам и преподавателям увидеть разные точки зрения на проблемы в жизни горных женщин.

Вы сами только что смогли убедиться как наше партнерство обогатило каждого из нас и в итоге всех участников знаниями и навыками по улучшению самих себя и окружающего мира в соответствии с задачами Повестки Дня по Устойчивому Развитию до 2030 года.